



Gazprom Neft Badra B.V. غازبروم نفت بدرا بي في
Tender announcement

Gazprom Neft Badra B.V., the Operator of the Contract for Development and Production Service Contract for the Badra Contract Area, announces

the Tender # 876

CONSTRUCTION OF WELL-PAD P25 AND ACCESS ROAD

Legal entities, domestic Iraqi and foreign companies having experience of implementation of projects similar by nature to the subject of the Tender and which are allowed, by the legislation of the Republic of Iraq and/or by their country of registration, to perform works in the Republic of Iraq may participate in the Tender.

In order to be eligible to be awarded the Contract, the Bidders shall meet the following minimal qualification criteria:

- Readiness to work on Lump Sum;
- To have performed Engineering and Design of similar facilities for the last 3 years in Republic of Iraq;
- To have own Technical, Engineering and Design resources;
- To have own working procedures and instruction developed in accordance with ISO 9001;
- To have certified tool, equipment, technologies;
- To have experienced and certified personnel;
- To possess certified software and hardware, qualified personnel, necessary permits and membership in professional associations required for rendering services being the subject of the Tender;
- To be able to obtain and to provide a Bid Bond in the amount of \$100,000 (One hundred thousand) US Dollars, Contract Performance Bond in the amount not less than 10% of the Contract value, and Bank Guarantee for repayment of any advance payment under the Contract;
- To be able to obtain and to provide adequate insurance cover for the work and services to be performed on terms and conditions required by Company;
- To provide guarantees of hiring local sub-contractors and/or suppliers for work performance as promptly and efficiently as possible;
- To provide applicable HSE certificates and internal corporate HSE policy;
- To confirm availability of quality management certificate under ISO 9001;
- To be able to provide information on financial standing by submitting the annual financial statements.

The bids should conform to the requirements of the Bid documents. The Operator reserves the right to accept or reject any bid, and to annul the bidding process and reject all bids, at any time prior to award of contract, without thereby incurring any liability to the affected bidder or bidders or; any obligations to inform the affected bidder or bidders of the ground for the Company's action.

Potential Bidders interested in participating in the above mentioned tender may obtain a full set of Tender Documentation after submission of a written application together with sufficient information confirming that the Bidder meets the minimum criteria set out above (submitted on the letterhead signed by an authorized person) and containing full name of company, mail address, phone, fax, e-mail address, full name of contact person and his e-mail address. Such applications shall be sent to Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department by email to tenders@gazpromneft-badra.com, and received by 5 PM (UTC/GMT+3:00) on April 25, 2017. The Tender Documentation shall be sent by e-mail without any responsibility for loss or late arrival after submission of a written application as noted above.

Deadline for bids submissions for above mentioned tender is May 10, 2017, 2 PM (UTC/GMT+4:00).
Gazprom Neft Badra B.V. Contract and Procurement Department



Gazprom Neft Badra B.V.
غازبروم نفت بدرا بي في.

اعلان المناقصة

شركة غازبروم نفت بدرا بي في \ المشغل لحقل بدرا عن تعلن

المناقصة رقم 876

بناء موقع بئر P25 و الطريق الخدمي

يمكن المشاركة في هذه المناقصة لكل شركة عراقية وأجنبية وتمتلك الخبرة في أداء المشاريع المماثلة بطبيعتها، كما يحق لهم أداء الأعمال حسب التشريعات القانونية النافذة في جمهورية العراق و / أو بلد تسجيل الشركة. في جمهورية العراق يجب على كافة الشركات الراغبة في الاشتراك بالمناقصة أن تتوفر لديها الشروط التالية:

- الاستعداد للعمل على اساس دفعة واحدة
- الخبرة في تنفيذ اعمال الهندسة والتصميم لمرافق مماثلة لمدة 3 أعوام في الشرق الأوسط أو جمهورية العراق؛
- وجود الموارد التقنية والهندسية والتصميمية
- توفير الإجراءات والتعليمات الخاصة بالعمل وفقا لمعايير ISO 9001
- وجود الاجهزة والمعدات والتكنولوجيا المعتمدة
- وجود موظفين ذوي الخبرة والكفاءة العالية
- وجود الشهادات، والاجهزة والموظفين المؤهلين ، والتصاريح اللازمة والعضوية في الجمعيات المهنية لتقديم الخدمات المذكورة في المناقصة؛
- أن يكون قادرا على تقديم التامينات الأولية بمبلغ \$ 100,000 (مائة ألف) دولار أمريكي، و تأمين حسن اداء بمبلغ لا يقل عن 10 ٪ من قيمة العقد، وضمان بنكي لسداد اي دفع مقدم بموجب العقد؛
- إمكانية تقديم وتوفير التغطية التأمينية الكافية للعمل بموجب الخدمات التي سيتم تنفيذها وفقا لشروط العقد والشروط المطلوبة من قبل الشركة؛
- تقديم ضمانات لتوظيف الموظفين المحليين والمقاولين الثانويين و / أو المجهزين المحليين لأداء العمل بكفاءة عالية وبأسرع وقت ممكن؛
- تقديم شهادات حماية الصحة والسلامة والبيئة وتطبيق سياسة الصحة والسلامة الداخلية للشركات ؛
- وجود شهادة إدارة الجودة- ISO 9001؛
- أن يكون قادرا على تقديم معلومات عن الوضع المالي من خلال تقديم البيانات المالية السنوية.

ينبغي أن تتوافق العطاءات مع الشروط المطلوبة . ان المقاول له الحق في قبول أو رفض أي عطاء، إلغاء عملية العطاءات ورفض جميع العطاءات، في أي وقت قبل منح العقد، دون تحمل أي مسؤولية في ابلاغ مقدمي العطاءات بذلك .
تحصل الشركات الراغبة في المشاركة بالمناقصة المذكورة أعلاه على مجموعة كاملة من وثائق المناقصة بعد تقديم طلب خطي مع معلومات كافية لتأكيد المعايير المبينة أعلاه ، موقع من قبل الشخص المفوض ويحتوي على اسم الشركة الكامل ، وعنوان البريد الإلكتروني ، الهاتف ، الفاكس ، الاسم الكامل لشخص الاتصال وعنوان بريده الإلكتروني. وترسل هذه الطلبات إلى شركة غازبروم نفت بدرا بي في - قسم المشتريات عن طريق البريد الإلكتروني إلى tenders@gazpromneft-badra.com والتي تسلم في موعد أقصاه الساعة 5 مساءً (بالتوقيت العالمي / توقيت غرينيتش +3:00) في 25 نيسان 2017. وترسل وثائق المناقصة عن طريق البريد الإلكتروني من دون أية مسؤولية عن فقدان أو التأخير بعد تقديم طلب خطي كما ذكر أعلاه.

الموعد النهائي لتقديم العطاءات هو 10 أيار 2017، الساعة: 04:00 PM (بالتوقيت العالمي / توقيت غرينيتش +3:00).

إدارة العقود والمشتريات \ شركة غازبروم نفت بدرا بي في

إعلان

وزارة الصحة / الشركة العامة لتسويق الأدوية والمستلزمات الطبية

يسرنا دعوتكم للاشتراك بالمناقصات أدناه والتي تتضمن تجهيز (المواد المذكورة في الجدول أدناه) والواردة ضمن حسابات الموازنة الجارية والاطلاع على المستمسكات المطلوبة يمكنكم زيارة موقع شركتنا على الانترنت وعلى الموقع الخاص بالشركة (www.kim-moh.net) والموقع الخاص بالوزارة (www.moh.gov.iq).

علما أن ثمن مستندات المناقصة التي (١٠٠٠٠٠٠٠) مليون دينار للمناقصات ذات قيمة مليون دولار أو اقل و (٢٠٠٠٠٠٠٠) مليون دينار للمبلغ الذي يزيد على مليون دولار وبخلافه فان العروض سوف تهمل ويتحمل من سترسو عليه المناقصة أجور الإعلان وعلى أن يتم تقديم وثائق الأعمال المماثلة مع العرض أما التامينات الأولية والتي يجب أن تكون بنسبة ١% من قيمة العرض تقدم على شكل خطاب ضمان نافذ لمدة سنة كاملة ولا يطلق المبلغ من المصرف الا بكتاب من الشركة يؤيد انتفاء الحاجة أو صك مصدق أو كفالة مصرفية ضامنة أو سندات القرض التي تصدرها المصارف الحكومية علما أن طريقة الدفع ستكون (حسب شروط المناقصة) وطريقة الشحن (CIP) أو حسب الشروط وان الشركة غير ملزمة بقبول أوطا العطاءات وعلى من سترسو عليه المناقصة ضرورة تقديم التامينات القانونية (كفالة حسن الأداء) البالغة ٥% من قيمة الإحالة وعلى شكل خطاب ضمان أو كفالة مصرفية أو صك مصدق أو مستندات القرض التي تصدرها المصارف الحكومية ولغرض الاطلاع يمكنكم زيارة موقع الشركة أو الوزارة المذكورين آنفا علماً إن المؤتمر الخاص بالإجابة على استفسارات المشاركين سيعقد الساعة العاشرة صباحاً يوم الثلاثاء ٢٠١٧/٥/٢.

ملاحظة / في حالة مصادفة موعد الغلق عطلة رسمية يكون اليوم التالي للدوام الرسمي هو آخر موعد لتقديم العطاء ويعتبر يوم الغلق، ويكون اليوم التالي موعد فتح العطاء.

we would like to invite you to participate in below tenders which contains supplying (the items in the list Below) which stated within computation of current balance ,& for more information against the requested documents, pls. visit Kimadia website (www.kim-moh.net) & the Ministry of Health website (www.moh.gov.iq).

Pls. note that, the price of a tender documents for offer that it's amount of (1000 000 ID) for the tenders value million dollar or less, and (2000 000 ID) for value more than tow million dollar otherwise offers will be neglected. the bidder who the tender will relegated on him will bear announcement charges & the bidder should attached, with presented offers, a documents of similar works. Bid Bond which is at ratio (1%) from offer value should be submitted as insurance letter valid for (1) year and not released the a mount from bank unless by a letter confirm from kimadia stated that there is no need for it any more or certified cheek or Bank Guarantee or loan documents that issued by Government Banks , kindly note, the payment way will be (as per tender conditions) ,the transportation way (CIP) or as per the conditions & Kimadia not committed to accept the lower tenders ,the bidder whom will the tender will be relegated on him has to present a legal insurance Performance bond at ratio (5%) from awarded value as like Insurance Letter or Bank Guarantee or Certified Cheek or Loan Document that issued by Government Banks.

For more information, pls. visit A/M Ministry of Health website & Kimadia website. Pls. note that, the conference specialized to answer the participant's questions will be haled 2 / 5/2017 at (10 AM) o'clock

NOTE: in case the closing date occurred in official Holiday, the closing date will be on the first official working day after the Holiday & the next day will be the date of opening the tender.

No.	Invitation No.	Description	Open date	Closing date	عدد مرات الإعلان
1	86/2017/8	Laboratory appliances مستلزمات مختبرية	18\4\2017	8\5\2017	المرّة الثانية

المدير العام